
Zápis z 9. jednání akademického senátu FM ze dne 17.10.2005 
 

Přítomni: 
Zaměstnanci: Jiřina Královcová, Josef Janeček, Klára Císařová, Pavel Satrapa, Otto Severýn. 

Studenti: Jana Ehlerová, Martin Vlasák, Martin Hák. 

Omluveni: Jan Nouza. 

Hosté:  Doc. Dr. Ing. Jiří Maryška, CSc., děkan FM. 

Program: 

1. Informace děkana FM o činnosti Oddělení pro rozvoj a Zahraničního oddělení. 

Děkan Maryška podal členům AS průběžnou zprávu o činnosti Zahraničního oddělení a 
Oddělení pro rozvoj za první půlrok jejich činnosti. Následovala diskuze, diskuzní příspěvky se 
vesměs zabývaly problematikou mobility studentů.   

2. Projednání návrhu děkana na jmenování proděkana FM. 

Děkan Maryška seznámil senátory se záměrem jmenovat proděkana fakulty pro rozvoj. Jako 
kandidáta na tuto funkci navrhl Ing. Petra Tůmu, CSc., člena KSI. Po krátké diskuzi 
následovalo hlasování k usnesení ve zněni: „AS FM souhlasí se záměrem děkana FM jmenovat 
Doc. Ing. Petra Tůmu, CSc. do funkce proděkana FM pro rozvoj.“ Výsledek hlasování: 8 pro/0 
proti/0 se zdrželo hlasování. Usnesení bylo tedy přijato. 

 3. Různé. 

- Děkan Maryška informoval o záměru zavést systém řízení jakosti v rámci některých 
projektů řešených na FM . 

- Ehlerová stručně seznámila AS s průběhem přípravy voleb do studentské čásati AS FM. 

 
zapsal Otto Severýn, tajemník AS FM 

 
Ing. Jiřina Královcová, PhD. 

předsedkyně AS FM 
V Liberci dne 18.10.2005 
 


